

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 07-04-2026 02:13:03 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: 07-04-2026 02:13:03 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of OFFTECHOLDING GROUP PLC cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 29-04-2026 at Zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة مجموعة أوفتك القابضة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 29-04-2026 الساعة 10:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
1. Increase the company's current capital by (887,457) shares/dinars, at a value of one dinar per share. This increase will be distributed among the company's shareholders in proportion to their existing shareholdings, in accordance with the instructions of the Jordan Securities Commission and applicable legislation. The value of the increased shares will be covered by capitalizing (887,457) dinars from the company's retained earnings. Following completion of the capital increase procedures with the Companies Controller Department and the Jordan Securities Commission, the company's authorized and subscribed capital will become (13,500,000) dinars/shares, replacing the current capital. 2. Amend the articles of incorporation and bylaws related to the capital increase as outlined in item (1) above. 3. Delegate the company's board of directors to complete the necessary procedures for increasing the company's capital.	1- زيادة رأسمال الشركة الحالي بمقدار (887,457) سهم / دينار وبقية دينار واحد للسهم بحيث توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كلائب نسبة مساهمته برأسمال الشركة وفقاً لتعليمات هيئة الأوراق المالية والتشريعات السارية بالخصوص وعلى ان تتم تغطية قيمة أسهم الزيادة في رأسمال الشركة من خلال رسملة ما مقداره (887,457) دينار من رصيد الأرباح المدورة في الشركة وليصبح بذلك رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به بعد استكمال إجراءات الزيادة لدى مراقب عام الشركات وهيئة الأوراق المالية (13,500,000) دينار / سهم بدلا من رأسمال الشركة الحالي 2- تعديل مواد عقد التأسيس والنظام الأساسي المتعلقة بتعديل رأسمال الشركة على النحو الوارد في البند (1) أعلاه 3- تفويض مجلس إدارة الشركة باستكمال الإجراءات المطلوبة لزيادة رأسمال الشركة.
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
1. Increase the company's current capital by (887,457) shares/dinars, at a value of one dinar per share. This increase will be distributed among the company's shareholders in proportion to their existing shareholdings,	1- زيادة رأسمال الشركة الحالي بمقدار (887,457) سهم / دينار وبقية دينار واحد للسهم بحيث توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كلائب نسبة مساهمته برأسمال الشركة وفقاً لتعليمات هيئة الأوراق المالية والتشريعات السارية

in accordance with the instructions of the Jordan Securities Commission and applicable legislation. The value of the increased shares will be covered by capitalizing (887,457) dinars from the company's retained earnings. Following completion of the capital increase procedures with the Companies Controller Department and the Jordan Securities Commission, the company's authorized and subscribed capital will become (13,500,000) dinars/shares, replacing the current capital. 2. Amend the articles of incorporation and bylaws related to the capital increase as outlined in item (1) above. 3. Delegate the company's board of directors to complete the necessary procedures for increasing the company's capital.	بالخصوص وعلى ان تتم تغطية قيمة أسهم الزيادة في رأسمال الشركة من خلال رسملة ما مقداره (887,457) دينار من رصيد الأرباح المدورة في الشركة وليصبح بذلك رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به بعد استكمال إجراءات الزيادة لدى مراقب عام الشركات وهيئة الأوراق المالية (13,500,000) دينار / سهم بدلا من رأسمال الشركة الحالي 2- تعديل مواد عقد التأسيس والنظام الأساسي المتعلقة بتعديل رأسمال الشركة على النحو الوارد في البند (1) أعلاه 3- تفويض مجلس إدارة الشركة باستكمال الإجراءات المطلوبة لزيادة رأسمال الشركة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim